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6 Zienswijze begroting Holland-Rijnland 

Het college wordt verzocht de volgende vraagschriftelijk te beantwoorden: 

 

1) Welk bedrag zou Voorschoten in mindering op haar bijdrage aan Holland-Rijnland willen 

brengen omdat de zorgkosten niet via Holland-Rijnland worden ingekocht? 

 

We betalen als Voorschoten niet mee aan de TWO (Tijdelijke Werkorganisatie). Dat is 

ook te zien in de Begroting van Holland Rijnland op pagina 66, bij de gemeente 

Voorschoten staat bij dat onderdeel 0.  

  

De eerdere discussie heeft te maken met de Inhoudelijke agenda van Holland Rijnland. 

Voorschoten heeft toen ter discussie gesteld om aan bepaalde inhoudelijke punten 

waaronder punten wat betreft maatschappij niet deel te nemen en dus niet te betalen. 

Dit voorstel voor een zogenaamd cafetariamodel heeft het echter helaas niet gehaald. 

Dit blijft echter een wens van Voorschoten. 

 

 

 

 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 

 


